

OUR TEAM IS DEDICATED TO IMPROVING THE LIVES OF PEOPLE WITH INTELLECTUAL HANDICAPS AND AUTISM IN AN ATMOSPHERE OF MUTUAL SUPPORT. WE ARE LOOKING FOR THE RIGHT PERSON TO JOIN OUR TEAM.

**CAREGIVER NEEDED** for our Valois Residence, a home for 9 adults with an intellectual handicap located in Pointe Claire. (Non-smoking environment).

We are seeking a mature and caring team-player for a part-time, on-call. The ideal person would have:

Experience in the field  
Able to work week-ends, evenings and some overnights  
Able to work in a team  
Access to a car  
Would have a working knowledge of English, with some French  
Knowledge of West Island Community an asset.

If you are interested in this rewarding position please forward your letter of interest to:

WIAIH: Valois Residence  
ATT: Mary Rainville  
111 Donegani  
Pointe Claire, Quebec  
H9R 2W3

or by fax: (514) 694-5839  
or by email: [valois@wiah.qc.ca](mailto:valois@wiah.qc.ca)

**Applications accepted immediately**

NOTRE ÉQUIPE EST DÉDIÉE À L'AMÉLIORATION DES VIES DES PERSONNES AYANT UNE DÉFICIENCE INTELLECTUELLE OU L'AUTISME DANS UNE ATMOSPHÈRE DE SUPPORT MUTUEL.

NOUS SOMMES À LA RECHERCHE DE LA BONNE PERSONNE POUR SE JOINDRE À NOTRE ÉQUIPE.

**INTERVENANT/E RECHERCHÉ(E)** pour notre Résidence Valois qui est une résidence pour des adultes ayant un handicap intellectuel ou l'autisme située à Pointe-Claire (environnement non-fumeur).

La personne idéale pour ce poste à temps partiel sur appel sera empathique et mature et possèdera les qualifications suivantes :

- Expérience dans ce domaine
- Capacité à travailler en équipe
- Disponible à travailler le soir, les fins de semaine et les nuits
- Accès à une voiture
- Facilité en anglais avec connaissance du français
- Connaissance de la communauté de l'Ouest de l'Île

Si ce défi vous intéresse, faites-nous parvenir votre lettre de motivation à :

WIAIH: Résidence Valois

Attn: Mary Rainville

111 Donegani

Pointe-Claire (QC)

H9R 2W3

**ou par télécopieur:** (514) 694-5839

**ou par courriel:** [valois@wiah.qc.ca](mailto:valois@wiah.qc.ca)

**Date d'échéance: Immédiate**